
Information - Höstmöte 2024



Agenda redovisning av information

• Kommunikation mm, Magnus Stenström

• MUA-Gruppen, Mats Runberg

• Players1st, Jan Pettersson

• Banskötsel mm, Andreas Bäckström

• Masterplanen 2025-2035, Per Rapplihn

• Prisutdelning KM, Christer Thyberg

• Höstmöte enligt stadgarna

Nästa punkt – Kommunikation, Magnus Stenström
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Magnus Stenström                                           Pär Svenkvist                                                          Christer Thyberg

                                         Styrelsen för föreningen och driftsbolaget Kristinehamns Golfklubb

                            Jan Pettersson                                            Kristina Ernvik                           Kicki Grönberg
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Allmänna riktlinjer för styrelsen och alla kommittéer

Styrelsen kallar till gemensamma kommittémöten under året

• I april, möte med syfte att förbereda banans öppnande

• I september, möte i syfte att utvärdera säsongen som varit. Eventuella behov 
av resurser lyfts fram.

• I december, återkoppling till kommittéerna efter höstmötet.

• I januari, kommittéerna redovisar sina arbetsplaner för det kommande året.



Övergripande målbild för kommittéverksamheten 

• Medlemmar, anställda och samarbetspartners upplever större 
samhörighet och klubbkänsla.

• Nya medlemmar välkomnas och finner vägar in i klubbgemenskapen.

• Skapa ett forum för medlemmar att finna spelpartners på.

• Medlemmar känner stolthet över och delaktighet i klubbens utveckling 
och verksamhet.

• Greenfeegäster och övriga besökare gärna kommer tillbaka till 
Kristinehamns golfklubb.   

Nästa punkt – MUA-Gruppen, Mats Runberg



Nästa punkt – Players1st, Jan Pettersson

MUA Gruppen – Vad händer just nu?
Mats Runberg



Utvärdering – Players1st



Värmländska klubbar

Senaste 3 åren

Inte så bra……
men, 

Vi har gått från plats 16 
(2023) till plats 15 (2024)





2024

2023

BANAN

Jämna greener Kan förbättras->Prio
Ban information Kan förbättras->Bra
Rolig bana Kan förbättras->Bra

Prioriteringsbehov

BANAN 2023 2024
Helheten 62 68
Design 69 71
Fairways 63 65
Likvärdiga greener 65 65
Jämna greener 65 66
Utslagsplatser 50 51
Bunkrar 25 47
Rolig bana 79 82
Ban information 78 72
Ruff 70 73



2023 2024
Banan 69 70
Greenfeepris 68 71
Service & upplevelse 79 82



Summering
• Marginellt bättre än 2023
• 2 tydliga förbättringar
• Bunkrar
• Kiosk (Restaurang)

• … Övningsområdet färdigställt efter 
genomförd undersökning, så vi tror/hoppas 
det visas i 2025 undersökningen

Fokus 2024 har varit
• Restaurang
• Bunkrar
• Övningsbanan
• Bevattning
• ….

 Fokus 2025 kommer att vara
• Slutföra bunkrar
• Tees
• ….



Nästa punkt – Banskötsel mm, Andreas Bäckström





Kristinehamn   Bryngfjorden    Billerud

Anders    Andreas     Oliver

     

     P-G

     Mekaniker



• Greener (Jämnhet, bollrull)

• Tee’s (Kvalité, yta)

• Bunkrar (Färdigställa)

• Gångvägar

• Förslag på dränering

• Bistå i Masterplan

• Rådgivning till kund

2025 Fokus/Prioritering



Nästa punkt – Masterplan 2025-2035, Per Rapplihn



Om 10 år sköts Kristinehamns golfbana utifrån 
en hållbar och effektiv drift med hög kvalité där 
alla golfspelare kan träna och spela golf på 
banan utifrån sina förutsättningar. 

Kristinehamn Golfklubb
Masterplan och skötselplan 2025-2035



Bakgrund

• Projektet jämställdhet och inkludering – 50/50 är bakgrunden till att  Masterplanen 
arbetats fram. 

• Vår golfklubb har begränsade resurser, vilket innebär att vi inte kan genomföra alla 
åtgärder direkt. Bankommittén får varje år lämna in ett budgetäskade eller få stöd av 
sponsorer för att kunna bekosta föreslagna åtgärder. 

• Detta får till effekt att vi endast kan göra de mest prioriterade av de föreslagna 
åtgärderna på banan.

• Masterplanen är av den anledningen på 10 år i syfte att kunna beskriva hur åtgärderna 
som genomförs på banan hänger ihop och vart vi vill vara om 10 år.



• En översyn av banans spelstrategi för olika grupper av spelare. Banan ska passa spelare 

med högt och lågt handicap, juniorer och äldre spelare (bättre spelupplevelse)

• Bra kvalitet: Banan ska upplevas som vacker och välskött i alla delar.

• Speltempo: Det är viktigt att banan är effektiv att spela. En fyrboll ska kunna spela banan 

på ca 4 timmar. 

• Effektiv banskötsel: Banförändringar ska också leda till effektivare arbetssätt. 

• Miljö: Vi arbetar för en miljövänlig golfanläggning som ska klara dagens och 

morgondagens miljökrav. 

• 50/50 – jämlik golf (ungdomar) på lika villkor. Vår golfbana ska upplevas som rättvis för 

både kvinnor och män.

Masterplanen har styrts av följande:



• Textdel som beskriver hur banan ska skötas och utvecklas

• Skisser på förslag på förändringar på respektive hål

• Åtgärdsplan som beskriver åtgärder respektive år fram till 2034 (2035)

• Skötselplan 2025 - framtagen i samverkan med Wermland Golf & Miljö 

• Uppdatering sker under hösten/vintern och redovisas för styrelsen för beslut

• Utvecklingsgruppen i bankkommittén ansvarar för arbetet i samverkan med övriga 

kommittéer 

• Finansiering via sponsorer 

Masterplan



Nästa punkt – Prisutdelning KM 2024, Christer Thyberg



Nästa punkt – Höstmöte 2024

Klubbmästare 2024

Herrklass – Jörgen Eriksson

H40 – Daniel Vikberg

H50 – Jörgen Eriksson

H60 – Tomas Örtengren

H70 – Christer Bäckström

Damklass – Vendela Nilsson

HCP Klass – Melvin Johansson

Herr Junior – Rasmus Boholm



Välkommen till höstmöte 2024



1. Mötets öppnande

2. Fastställande av röstlängd för mötet

3. Fråga om mötet har utlysts på rätt sätt

4. Fastställande av föredragningslista

5. Val av ordförande och sekreterare för mötet

6. Val av två protokolljusterare, tillika rösträknare, som jämte ordföranden skall justera mötesprotokollet

7. Fastställande av medlemsavgifter, övriga avgifter, verksamhetsplan samt budget för det kommande 
verksamhets- och räkenskapsåret

8. Fastställande av ägardirektiv, för klubbens dotterbolag Kristinehamns Golfklubb Drifts AB, för det kommande 
verksamhets- och räkenskapsåret

9. Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner 

10.  Övriga frågor

11.  Avslutning

Dagordning höstmöte 2024



• Bibehålla klubbens ekonomi och verka för attraktiva golfaktiviteter. 

• Verka för att bibehålla befintliga samt öka antalet medlemmar. 

• Verka för en levande och jämlik förening där medlemmar och gäster ska kunna spela och umgås på lika villkor. 

• Verka för att stärka klubbkänslan, öka medlemmarnas delaktighet i klubbens kommittéarbete. 

• Stärka kansliet samt förenkla och förbättra rutinerna i kansliarbetet. 

• Tydliggöra roll- och ansvarsfördelning mellan styrelse, kommittéer, medlemmar och anställda. 

• Verka för att stärka dam, junior- och ungdomsverksamhet. 

• Verka för ett ökat nyttjande av vår golfanläggning. 

• Verka för en fortsatt bra information till medlemmar och sponsorer samt förbättra den externa 

informationen.

Förslag av verksamhetsplan för Kristinehamn Golfklubb 2025.

Prio ett är en bättre bana, bättre extern information och följa 50/50-analysen 



• Ökade intäkter på greenfee och driving range.

• Ökad intäkt på spelavgifter genom en höjning motsvarande 5%.

• Fler gästnätter torpet.

• Bättre uppföljning på befintliga ställplatser.

• Bibehålla antalet medlemmar jämfört med 2024.

• Genomföra bandrift i samverkan med Wermland Golf & Miljö AB.

• Öka vinsten genom sparränta på ej utnyttjat kapital.

 

Förslag av budget 2025 för föreningen och driftbolaget 

Styrelsens mål med ekonomiförslaget för 2025 är att nå ett positivt resultat för koncernen.



Budget 2025 Föreningen



Budget 2025 Driftbolag



Styrelsens förslag för 2025

• Höjd spelrättavgift 5%, undantag Juniorer 0-17 År.

• Medlemsavgift och skåpavgifter oförändrade

• För att förtydliga medlemskapen så får alla nybörjare i 
åldrarna 0-21 år i stället vanligt juniormedlemskap.

Trots en budget med mindre marginaler så har höjningen av avgifter hållits 
nere så gott som det är möjligt.

Förslag av årsavgifter 



• Att utse föreningens styrelse, som representanter på bolagsstämman.

• Att bolagsstämman skall hållas snarast, dock senast under april månad.

• Fastställa bolagets resultat- och balansräkning samt disponera vinsten i enligt med 

förslaget i årsredovisningen.

• Ge bolagets styrelse ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2024 i enlighet med bolagets 
revisorsförslag.

• Utse samma styrelse i bolaget, som är utsedd i föreningen, personunion.

• Besluta att ge bolaget möjlighet att, vid sidan av styrelsen, ge en person med 

lämplig kompetens fullmakt att ha full insyn i bolaget och dess verksamhet.

• Välja auktoriserad revisor.

Förslag till Ägardirektiv till Kristinehamns Golfklubb Drifts AB



Tack för deltagande och visat intresse
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